

Date: 20 October 2025

Disclosures and Compliance Section
Operations & Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

التاريخ: 20 أكتوبر 2025م

قسم الإفصاح والامتثال
قسم عمليات السوق والمراقبة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة،

Subject: Completion of Emirates Driving Company's Acquisition in Mwasalat Holding

الموضوع: إتمام استحواذ "شركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات" على حصة في "مواصلات القابضة"

With reference to our previous disclosure dated 07/07/2025 regarding the approval of Emirates Driving Company PJSC ("the Company"), listed on the Abu Dhabi Securities Exchange under the ticker (DRIVE), to acquire a 22.5% stake in Mwasalat Holding LLC, with the option to increase its shareholding to 50.6%; we are pleased to inform you that **all relevant conditions and regulatory approvals have been satisfied, and the transaction has been successfully completed.**

بالإشارة إلى إفصاحنا السابق بتاريخ 2025/07/07م بشأن موافقة شركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات ش.م.ع. ("الشركة")، المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية تحت الرمز (DRIVE)، على الاستحواذ على حصة قدرها 22.5% في شركة مواصلات القابضة ذ.م.م، مع خيار رفع نسبة الملكية إلى 50.6%؛ يسرنا أن نبليكم بأنه قد تم استكمال جميع الشروط والموافقات التنظيمية ذات العلاقة، وإتمام الصفقة بنجاح.

Accordingly, the Company now owns 22.5% of the share capital of "Mwasalat Holding", effective as of 20/10/2025.

وبموجب ذلك أصبحت الشركة مالكة لحصة 22.5% في رأس مال "مواصلات القابضة"، وذلك اعتباراً من تاريخ 2025/10/20م.

This milestone is in line with the Company's strategy to strengthen its position as a key partner in developing a safe and sustainable mobility ecosystem in the UAE and the region, by creating operational synergies and enhancing long-term returns.

ويأتي هذا الإنجاز في إطار استراتيجية الشركة الرامية إلى تعزيز مكانتها كشريك رئيسي في تطوير منظومة التنقل المستدام والأمن في دولة الإمارات والمنطقة، من خلال خلق التآزر التشغيلي وتعزيز العوائد طويلة الأمد.

Yours sincerely,

وتقبلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Name: Khaled Al Shemeili
Title: Chief Executive Officer

الاسم: خالد الشميلي
المنصب: الرئيس التنفيذي

